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لوتار ماتئوس در این مراسم تیم منتخب فیفا را معرفی کرد؛ مارتینس، کارواخال، رودیگر، 

دیاس، ســالیبا، بلینگام، کروس، رودری، یامال، وینیســیوس و هالند. با این حال، 

عدم حضور کیلیان امباپه در این فهرست باعث شــگفتی بسیاری شد و طبق 

معمول سروصدای فراوانی هم به راه انداخت.

یک آرژانتینی دیگر هم در مراســم جایزه گرفت و او کســی نبود جز امیلیانو 
مارتینس که دیگر همه به جایزه گرفتن هایش در مراســم های مختلف عادت 

کرده اند. دروازه بان تیم ملی آرژانتین که خیلی ها اعتقاد دارند مسی به واسطه او 
جام های ملی را درو کرده، جایزه اش را از بوفون دریافت کرد. مارکوس رشفورد شــروع خوبی با آموریم داشت و در 3 بازی 

ابتدایی، 3 گل برای این مربی به ثمر رساند. با این اتفاق مجموع 
گل های ستاره انگلیسی در تاریخ لیگ برتر به 84 رسید و باعث 
شد تا او به جمع 50 گلزن برتر تاریخ این رقابت ها برسد. همین 
شروع رویایی بهانه ای شد تا رسانه های انگلیسی از احیا شدن 
رشفورد زیرنظر مربی پرتغالی صحبت کنند. البته این پایان 
ماجرا نبوده و نیســت چرا که حالا پس از گذشت چند هفته 
اوضاع جوری پیش رفته که همین رسانه ها از احتمال جدایی 
رشفورد سخن به میان آورده  و مدعی شده اند شماره10 یونایتد 
دیگر جایی در برنامه های آموریــم ندارد. همه چیز از نبود نام 
رشفورد در فهرست یونایتد برای دربی شهر منچستر آغاز شد 
و شایعه خروج احتمالی این بازیکن در نقل و انتقالات زمستانی 
قوت گرفت. حالا با مصاحبه سه شنبه شب رشفورد و جواب روز 
گذشته آموریم به صحبت های ستاره انگلیسی، دیگر نمی توان 
از شــایعه صحبت کرد چرا که به نظر می رسد همه  چیز رنگ 

واقعیت به خود گرفته است.

   آماده مراحل بعدی
هنری وینتر، خبرنگار انگلیســی به تازگــی گفت و گویی با 
رشفورد داشته و خیلی مستقیم از او درباره احتمال جدایی اش 
سؤال پرسیده است. مهاجم 27 ساله یونایتد در پاسخ به هنری 
نه تنها چیزی را رد نکرده بلکــه از رفتارش پس از این جدایی 
احتمالی هم صحبت می کند: »شخصا فکر می کنم برای یک 
چالش جدید و مراحل بعدی آماده هستم. وقتی من جدا شوم 
هیچ احساس بدی وجود نخواهد داشت. شما هیچ نظر منفی 
از من در مورد یونایتد نخواهید شنید. اگر بدانم که وضعیتی 
از قبل بد است، آن را بدتر نمی کنم. من در گذشته دیده ام که 
بازیکنان دیگر چگونه رفته اند و نمی خواهم مثل آنها باشــم. 
وقتی که من یونایتد را ترک کنم، بیانیه ای خواهم داد و این از 

طرف من خواهد بود.«

   چالش جدید همینجاست
صحبت های رشفورد بازتاب فراوانی در رسانه های بین المللی 
داشت تا جایی که تعدادی از خبرنگاران مطرح مدعی شدند 
رشفورد در نقل و انتقالات زمستانی یونایتد را ترک خواهد کرد. 
با وجود این آموریم هنوز رشــفورد را بازیکن یونایتد می داند 
و نمی خواهد در مــورد آینده صحبت کنــد. او در کنفرانس 
مطبوعاتی پیش از بازی با تاتنهام به صحبت های رشــفورد 
اینچنین واکنش نشان داد: »فکر می کنم این حرف درستی 
بود که او زد. ما اینجا چالش جدیدی داریم که بســیار دشوار 
است و برای من بزرگ ترین چالش در فوتبال به حساب می آید 
چون در شرایط سختی هستیم و من پیش از این گفته بودم 
که یونایتد یکی از بزرگ ترین باشگاه ها در دنیاست. این چالش 
بسیار جدید و بزرگی است. امیدوارم همه بازیکنانم برای این 
چالش جدید آماده باشند. نه، هنوز صحبتی نکرده  ام. مصاحبه 
او دیروز بود و من روز گذشته را به بازیکنان استراحت دادم. او 
هنوز بازیکن ماست و برای بازی بعدی آماده است. من همیشه 
در طول تمرینات با بســیاری از بازیکنــان صحبت می کنم. 
چیزی که می خواهم این است که بهترین عملکرد را از رشفورد 
به عنوان بازیکن بگیرم. بنابراین دوســت ندارم درباره آینده 
صحبت کنم. فقط درباره زمان حال حرف می زنم. می خواهم 
بهترین بازی را از همه بازیکنانم بگیرم و این نکته ای کلیدی 
برای من است. فقط می خواهم که برنده باشیم و به تیمم کمک 

کنم که بهتر بازی کند.«

   مشتری جدی در دسترس نیست
با اتفاقات 48 ساعت اخیر، گمانه زنی ها در مورد آینده رشفورد 
آغاز شده اما شواهد نشان می دهد فعلا هیچ مشتری جدی ای 
برای ستاره انگلیسی در بازار زمستانی وجود ندارد. براساس 

روزبهروزقویترمیشویم
علی داودی هر چند از برخوردهای گذشته دلخور است، به آینده خودش و وزنه برداری

 خوش بین است 

لیلی خرسند |  رفتن روی سکوی جهانی 
با 3مدال)2 مدال نقره دوضرب و مجموع 
و برنز یک ضــرب( بهتریــن فرصت بود تا 
علــی داودی حرف هایــی را کــه در این 
چند ماه در دلش نگه داشــته باشد، بزند. 
داودی وزنه بــردار دســته فوق ســنگین، 
نماینده ایران در بازی های المپیک پاریس 
بود اما آنجا نتوانســت روی سکو برود. او 
چند روز پیش در بحرین و در مســابقات 
قهرمانی جهان صاحب مدال نقره شــد و 
اگر داوران کمی مهربان تر بودند، شــاید 
حالا او عنــوان قهرمان جهان را داشــت. 
داودی در این چنــد روز صحبت هایی را 
مطرح کرده؛ اینکه در المپیک مســئولان 
کمیته ملی المپیــک و وزیر وقت ورزش، 
کمترین توجهی را به وزنه برداری نداشتند 
و حتی موقع وزنه زدن او کســی از آنها در 

ســالن مســابقه نبود. داودی بی پرده نقد 
می کند و می گوید که ترســی از زدن این 

حرف ها ندارد.

   بعد از بازی های المپیک که با 
اتفاقات خوبی همراه نشد، گرفتن مدال 
نقره در قهرمانی جهان باید لذتبخش 

باشد.
خیلی خوب بود. نتیجه زحمات و تمریناتی را 
که داشتیم، گرفتم. البته اگر ناداوری نمی شد 
می توانستم به طلا هم برسم. به هر حال بحرین 
میزبان بــود و چون خودش هــم در وزن ما 
ورزشکار داشت، داوران خیلی به من سخت 
گرفتند. وزنه ای که من زدم، خطایی نداشت. 
این از بدشانســی من بود. در المپیک پاریس 
هم می توانســتم به مدال برسم ولی برخورد 
مســئولان وقت وزارت ورزش و مســئولان 

کمیته ملی المپیــک در روحیه ما تأثیر بدی 
گذاشت.

   صحبت هایی درباره برخورد 
مسئولان داشتید، واقعا اگر آنها مدیریت 
بهتری در کاروان داشتند و نگاهشان 
تبعیض آمیز نبود، شــما می توانستی 

بهتر کار کنی؟
فکر می  کنم جواب این ســؤال مشــخص 
باشــد و نیازی بــه توضیح نیســت. قطعا 
تأثیر می گذاشت. آنها به همه رشته ها سر 
زدند و در تمرینات شــان حاضر شدند اما 
با ما کاری نداشتند. مسئولان وقت عشق 
دوربین بودند و چون فکــر می کردند که 
من در ســنگین وزن شانســی برای مدال 
نــدارم، ترجیــح دادند برای رشــته های 
دیگر وقت بگذارند. بــه هرحال رفتار آنها 

تبعیض آمیز و حتی ظالمانه بود.

   وزیر ورزش عوض شــده اما 
مســئولان کمیته ملی المپیک هستند. 
نمی ترســید که این حرف ها به ضرر شما 

تمام شود؟
چرا بترســم، مگر حرف غیرمنطقی می زنم؟ 
من از هیچ کسی ترسی ندارم و این حرف ها را 

به خود آنها هم می زنم.

   شاید نتایج و عملکردی که 
وزنه برداری قبل از المپیک گرفته بود، 
آنها را مجاب کرده بود که در این رشته 

مدالی به دست نمی آید.
اگر اینطور بود نباید ســر مســابقه مصطفی 
جوادی هم می رفتنــد. کمیته ملی المپیک 
یک تیم عریض و طویل با خودش به پاریس 

برده بود و دنبال دیده شدن بودند.

   از وزنه بــرداری صحبت 

کنیم. تغییرات فدراسیون و کادر فنی 
در این مدت چقدر به نفع ورزشکاران 

بوده؟
دوستانی که امروز در فدراسیون هستند، بهتر 
از دوره قبلی کار می کننــد و امکانات خیلی 
بهتری هم در اختیار ورزشکاران گذاشته اند. 
در این دوره وزنه برداری پوســت اندازی هم 
داشت و تیم جوان تر شد. درکل شرایط بهتری 

داریم.

   به نظر می رســد اعتماد به 
کادر فنی هم جواب داد. بعد از المپیک 
هجمه ای علیه ســرمربی تیم ملی راه 
افتاد اما فدراســیون او را حفظ کرد. 
تغییر ســرمربی می توانســت به تیم 

صدمه بزند؟
ثبات خیلی مهم اســت. هر  قدر مــا با کادر 
فنی بیشــتر تمرین کنیم و بیشتر هماهنگ  
باشــیم، همانقدر می توانــد در کار ما تأثیر 

مثبت بگذارد.

   چقدر به آینده امیدوارید؟
ما همیشــه امیدواریم. امید نداشته باشیم، 
حتی نمی توانیــم تمرین کنیم. مــا با امید 
تمرین می کنیم و روزبه روز قوی تر می شویم.

   آیت شریفی که بود، علیرضا 
یوسفی هم اضافه شد. بیشتر شدن رقبا 

را چطور می بینی ؟
خیلی کمک کننده است. عالی است، رقیب 
بیشتر و قوی تر باشد، انگیزه برای کار کردن و 

بهتر شدن هم زیاد می شود.

   یک دوره ای حسین رضازاده 
و رکوردهایش دســت نیافتنی بود، یک 
دوره هم ایران بهداد ســلیمی و سجاد 
انوشــیروانی را همزمان روی ســکوی 
قهرمانی داشت. دوست داری  کدام دوره 

را دوباره تجربه کنی ؟
هر دوره افتخارآمیز و تاریخی بودند، تجربه هر 

دوی آن دوره ها  برای ما افتخار دارد.

هدفاول؛پرچمایران
علیرضا یوسفی امیدوار است  وزنه برداری به روزهای خوب برگردد، روزهایی که وزنه برداری ایران روی 

سکوی اول جهان و المپیک بود 

از هیجان روز مســابقه و مدال دور شــده و با 
احتیاط بیشــتری حرف می زند. نه می خواهد 
گردن رقبــا را بشــکاند و نه وعــده ای برای 
مدال های بعــدی می دهد. علیرضا یوســفی، 
پسر سنگین وزن ایران است که چند روز پیش 
در مســابقات وزنه برداری قهرمانی جهان و در 
حرکت دوضــرب به مدال طلا رســید، نه تنها 
مدال طلای او که هیکل درشــت، فریاد هایش 
موقــع زدن وزنه، خط و نشــان هایی که برای 
رقبا کشید و... او را به چهره خاص تبدیل کرد. 
یوسفی وزنه بردار آینده دار ایران است، کسی که 

می خواهد سال های سیاه اخیر را جبران کند.

   اولین مدال جهانی در رده سنی 
بزرگسالان دلچسب بود؟

مدال خیلی خوبی بود. خدا را شکر که توانستم 
به این مدال برسم و شرمنده مردم نشوم.

   مدال در حد انتظار بود؟
با توجه به وزنه هایی که در تمرینات زده بودم 

می دانستم که می توانم به این مدال برسم.

   به عقــب برگردیم، به جایی 
که علیرضا یوسفی وزنه بردار شد، چرا و 

چطور این رشته را انتخاب کردی؟
بچه که بودم خیلی تپل بودم و یکی از دوستان 
پدرم پیشنهاد داد به باشگاه وزنه برداری بروم. 
آن موقع 9سالم بود  و مربیانی که آنجا بودند، 
گفتند که می توانی وزنه بردار خوبی شوی. من 
هم از همان موقع وزنه زدن را شروع کردم. البته 
از 13سالگی تمریناتم جدی تر شد. یک سال 
بعد از آن هم به اردوهای تیم ملی دعوت شدم و 
از همان سال هم با تیم های ملی رده های سنی 
در مسابقات جهانی و آسیایی مسابقه دادم تا 

امسال که به تیم ملی اصلی رسیدم.

   پشیمان نیستی؟
نه راضی ام و ممنون دار پدر.

    در رده جوانــان نفــر اول 
ســنگین وزن بودی و الان هم که مدال 
طلای دوضرب را گرفتی. به نظر می رسد که 
آینده طلایی در انتظارت باشد. به هر حال 
جوان تر از بقیه رقبای این وزن هم هستی.

نمی دانم. من امیدوارم که طلاهای جوانان را 
بتوانم در بزرگســالان هم تکرار کنم. لالایان 
از ارمنستان که در مســابقات بحرین قهرمان 
سنگین وزن شد، شرایط سنی خوبی دارد. من 
با همه کسانی که هستند باید رقابت کنم و فقط 

باید سعی کنم که افزایش رکورد داشته باشم.

   فاصله ای را که هست، به خصوص 
در یک ضرب چطور می توانی جبران کنی؟

همه  چیز دســت خداست. نمی شــود گفت 
چند ماه و چند سال طول می کشد. باید تلاش 

کنم و نتیجه را ببینم.

   در ایــن چنــد ســالی که 
وزنه برداری ایران افت داشت، حسرت 
روزهایــی را نمی خورید که در دســته 
فوق سنگین حســین رضازاده، بهداد 

سلیمی و... روی سکوی اول بودند؟
به هرحال شــرایط اذیت کننــده ای بود ولی 
تیم ملی نیاز به پوســت اندازی داشــت و این 
پوســت اندازی هم زمان بر بــود. تغییرات در 
وزنه برداری صبر و حوصله می خواهد. ورزش 
رکوردی است و در یک شب نمی شود به یک 
رکورد خوب رســید. وزنه برداری، کشــتی و 
بسکتبال نیســت که یک مدت کوتاه تمرین 
کنی و بتوانی پیشرفت داشــته باشی. ما صبر 
و تلاش کردیم و الان تقریبا به شــرایط خوبی 
رسیده ایم و حتما سال های آینده اتفاق خوب 

بیشتری هم می افتد.

   رقبای داخلی را چطور می بینی؟
علی داودی و آیت شریفی رقبای خوبی هستند.

   در این سال ها بیشتر دنباله رو 
حسین رضازاده بودی یا بهداد سلیمی؟ 

من ترجیح می دهم کار خودم را انجام بدهم و با 
کسی کاری نداشته باشم.

   اعتبــار از دســت رفتــه 
وزنه برداری ایران دوباره برمی گردد؟

هر کاری که ما می کنیم، برای این اســت که 
پرچم کشــور را بالا ببریم. هدف اول ما ایران 
اســت و هدف دوم خودمان هستیم. امیدوارم 
مسئولان هم رسیدگی بیشتری داشته باشند 

تا بهتر بتوانیم به هدفمان برسیم.

   چه رسیدگی هایی؟
مثلا اینکه خانواده من مســتأجر هستند، من 
خودم شــغلی ندارم. داشــتن خانه و شغل از 

رکن های اصلی زندگی است.

   اینکه خانواده خانه از خودش 
ندارد، روی تمرینات شما تأثیر می گذارد؟

به هر حال آنها خانه داشته باشند، من هم راحت تر 
تمرین می کنم و دیگر دغدغه اجاره  خانه ندارم. 
روزهایی که من در اردو نیســتم، خانواده مجبور 

است برایم هزینه  کند، من که درآمدی ندارم.

    فدراسیون حقوقی نمی دهد؟
فقط وقتــی در اردوهای بلندمدت هســتیم، 
حقوق داریم. البتــه که فدراســیون برای ما 
سنگ تمام می  گذارد ولی خب روزهایی که در 
اردو نیستم و باید تمرین کنم، هزینه هایی دارم 

که خانواده باید پرداخت کند.

    هزینه شما هم که زیاد است، 
حجم غذا و کیفیت متفاوت، مکمل ها و... 

پول زیادی می خواهد.
دقیقا همینطور است. به خاطر این است که توقع 

دارم مسئولان بیشتر کمک کنند.

وینی تنها رئالی حاضر در مراســم سه شنبه شــب نبود و کارلو 
آنچلوتی هم جایزه بهترین مربی سال را به مادرید برد. کارلتو که 
در مراسم فرانس فوتبال هم به عنوان بهترین مربی سال انتخاب 
شده بود، سال گذشته فاتح لیگ قهرمانان و لیگ اسپانیا بود. 

کارلتو جایزه اش را از ونگر گرفت.

تماشایی به اورتون از دستان الساندرو دل پیرو دریافت کرد.یونایتد که علاقه خاصی به رونالدو دارد، این جایزه را به خاطر زدن گلی پوشکاش را برای زدن بهترین گل سال به خانه برد. ستاره آرژانتینی اولین جایزه مراسم سه شنب شب به الخاندرو گارناچو رسید. او جایزه 

امیرحســین اعظمي|  گل گهر در حالي این هفته در تهران 
از استقلال امتیاز گرفت که آبي پوشــان در یکي دو بازي اخیر 
توانسته بودند هم بازي هاي بهتري ارائه بدهند و هم نتایج بهتري 
ثبت کنند. گرفتن یک امتیاز سخت در تهران براي گل گهري ها 
اتفاق خوبي بود. آنها در هفته ســیزدهم هم یک بازي سخت با 
سپاهان دارند و امیدوارند در آن بازي هم حداقل امتیاز را صاحب 
شوند. این تیم در رده دهم جدول رده بندي قرار دارد و این براي 
مهدي تارتار خوشایند نیست. سرمربي این تیم هرچند از بازي 
تیمش مقابل اســتقلال راضي اســت اما امیدوار است شرایط 
امتیازگیري براي ایــن تیم تغییر کند و آنها بــه رده هاي بالاتر 

برسند. 

   تساوي با استقلال راضي کننده بود؟
ما براي برد به زمین رفته بودیــم و مقابل تیمي قرار گرفتیم که 
در این هفته ها متحول شده است. بیشتر از اینکه از نتیجه راضي 
باشیم از سبک بازي تیم و عملکرد فني خودمان راضي هستم. ما 
توانستیم فوتبال خوبي را مقابل تیم شایسته استقلال به نمایش 

بگذاریم. 

   به نظر شما موســیمانه توانسته در استقلال 
تاثیر مثبتي داشته باشد؟

وقتي یک مربي وارد یک تیم مي شود طبیعتا به زمان نیاز دارد 
تا تفکراتش را در آن تیــم جا بیندازد. اســتقلال قبل از آمدن 
موسیمانه با شرایط سختي مواجه بود و بدترین خط دفاعي را از 
لحاظ تعداد گل هاي خورده داشت. شرایط استقلال از لحاظ 
تعداد گل هاي خورده تغییر کرد و این موضوع مهمي بود. 
کاملا مشخص است که روي این تیم کار شده و اوضاع 
بهتر شده است. حتي وقتي استقلال فولاد را شکست 
داد، آقــاي گل محمدي هم از عملکــرد فني این تیم 
تعریف کرد. به هر حال استقلال در این مدت شرایط رو 

به رشدي داشته است.

   به نظر مي رسد بعد از گذشت 12هفته از نتایج 
گل گهر راضي نیستید، درست است؟

بله درست اســت و از نتایج راضي نیستیم و حق بازیکنان، کادر 
فني و مجموعه گل گهر این اســت که به اندازه کیفیت فني  تیم 
امتیاز بگیریم. اگر این اتفاق افتاده بود، جایگاه ما خیلي بهتر از رده 
دهمي بود. از لحاظ فني ما جزو 4-3تیم اول برتر لیگ هستیم. ما 
باید ایرادها را برطرف کنیم و در ساختار حمله خیلي بهتر از این 

باشیم. بازیکنان باید بدانند که همه با هم دفاع کنند و همه با هم 
حمله کنند. ما باید در ادامه روند را تغییر دهیم.

   بــراي نیم فصل دوم بازیکــن جدید جذب 
مي کنید؟

طبیعتا تیم نیاز به تقویت دارد و این طبیعي است که چند بازیکن 
به تیم اضافه شوند.

   کیفیت فني بازي هاي لیــگ برتر را چطور 
ارزیابي مي کنید؟

کیفیت خوب اســت ولي اگر کیفیت زمین ها خوب باشد قطعا 
مي توانیم لیگ بهتر و پویاتري هم داشته باشیم.

   در بین تیم هایي که مدعي قهرماني هستند، 
شانس کدام تیم را براي قهرماني بیشتر مي دانید؟

همه مدعیان شانس قهرماني دارند، 3تیم که خودشان را جدا کرده اند 
و استقلال هم با ادامه این روند مي تواند به جمع مدعیان اضافه شود. 

فولاد هم تیم خوبي است و هر اتفاقي ممکن است رخ دهد.

   نگفتید کدام تیم شانس اول قهرماني است؟
من در لیگ برتر مربیگري مي کنم و به احتــرام هواداران دیگر 

تیم  ها بهتر است نظري ندهم.

   بازي بعدي گل گهر هم که با سپاهان است.
قطعا بازي سختي داریم. ســپاهان تیم خوب و با کیفیتي است 
که در بازي قبلي پرسپولیس را شکســت داد و مي خواهد براي 
بالا رفتن شــانس قهرماني اش در هر بازي دیگري برنده باشد. با 
این حال ما هم گل گهر هستیم و تلاش مي کنیم بهترین نتیجه 
را بگیریم. ما در همــه بازي ها فقط براي برد بــازي مي کنیم و 
مي خواهیم سپاهان را شکســت بدهیم. البته آنها حریفي قابل 

احترام براي ما هستند.

   بهترین خط دفاعي تاریخ لیگ برتر در اختیار 
استقلال اســت که با هدایت فرهاد مجیدي فقط 10گل 
خورد. شما تا اینجاي لیگ 5گل دریافت کرده اید، فکر 

مي کنید به رکورد استقلال برسید؟
ما به رکورد زدن فکر نمي کنیم. این جایگاهي که در آن قرار داریم 
در شان گل گهر نیست و تمام هدف ما این است که در ادامه نتایج 

خوبي بگیریم و رتبه خودمان را در جدول بهتر کنیم.

DavoudiYousefi AliAlireza

مردمقائمشهر
خیلی استقبال خوبی کردند. مردم 

خیلی به من لطف داشتند و این استقبال 
باعث دلگرمی ام شد. از خودم راضی ام، این 
طلا کاری کرد که مردم در هوای سرد این 

روزها دلشان شاد شود. با این کار آنها 
من تلاش می کنم که مدال های 

بهتری بگیرم.

ســـرخچالش
 قرمزهای شهر منچستر امروز در حالی

به مصاف تاتنهام می روند که خیلی ها
 منتظر مشخص شدن تصمیم آموریم

 در مورد شماره10 این تیم هستند

اعــلام ترانســفرمارکت، ارزش این بازیکــن در حال حاضر 
55 میلیون یوروســت و با توجه به اینکه تا 2028 با یونایتد 
قرارداد دارد، باشگاه حاضر نخواهد شد با رقمی زیر 70 میلیون 
یورو رضایتنامــه او را صادر کند. تا پیــش از اتفاقات اخیر از 
پاری ســن ژرمن به عنوان مشتری جدی رشــفورد نام برده 
می شد اما گرام بیلی، خبرنگار حوزه نقل وانتقالات، اصرار دارد 
پاریس به جای ستاره انگلیسی، اهداف دیگری در ذهن دارد 
و مهاجم منچستریونایتد در استراتژی فعلی باشگاه فرانسوی 
قرار نمی گیرد. در بین تیم های انگلیسی هم از آرسنال به عنوان 
مقصد احتمالی رشفورد نام برده شده اما چارلز واتس، خبرنگار 
نزدیک به توپچی ها این موضوع را تکذیب کرده و مدعی شده، 
آرتتا پس از تجربه ناامید کننده استرلینگ قرار نیست سراغ 

خرید رشفورد برود.

   روز سرنوشت
با وجود تمامی اتفاقاتی که رخ داده، پنجشنبه روز مهمی برای 
رشفورد خواهد بود. امروز منچستر در چارچوب جام اتحادیه 
باید به مصاف تاتنهام برود و همه منتظرند تا ببینند آموریم نام 
رشفورد را به فهرست اصلی تیم برمی گرداند و در خانه حریف 
به شماره10 بازی می دهد یا نه. تاتنهام روزهای خوبی را سپری 
نمی کند و در 7 بازی اخیرش، تنها آخری را با پیروزی پشت سر 
گذاشته است. از همین رو رشفورد این فرصت را خواهد داشت تا 
درصورت رسیدن به فهرست و بازی کردن، خودی نشان دهد و 
خیلی زود شرایط را تغییر دهد. رشفورد تا به امروز در 440 بازی 
برای یونایتد در تمــام رقابت ها به میدان رفتــه و 143 گل با 

پیراهن جوانان و بزرگسالان به ثمر رسانده است.

بهركورد
استقلالفكر
نمیكنيم

گل  گهر این فصل فعلا 5گل 
خورده و مي تواند به رکورد 

استقلال با 10 گل خورده در 
یک فصل برسد اما مهدي 

تارتار، سرمربي این تیم 
مي گوید بالا بردن جایگاه تیم 

اولویت آنهاست 

 تیری آنری، اسطوره فوتبال فرانسه چندی پیش یک جمله تاریخی در مورد وضعیت کلیان 
امباپه در رئال مادرید به زبان آورده بود که می توان از آن در خیلی موارد دیگر هم استفاده 

کرد: »مطمئنم که امباپه به مرور بهتر خواهد شد، چون اصلا بدتر از این امکان ندارد!«
این همان وضعیتی است که جواد نکونام استقلال را در آن تحویل داد؛ درهم ریخته، 
بی انگیزه، زیر فشار شدید هواداران و منتقدان، با بازیکنانی که مدام از سوی کادرفنی 
تحقیر می شدند و رفته رفته هیچ اعتمادی به سرمربی تیم نداشتند. نتایج هم که در 
فصل جدید معلوم بود و شکست ها یکی پس از دیگری به ثبت می رسیدند. طبیعی 
بود که هر فرد دیگری هدایت استقلال را برعهده می گرفت، تیم خواه ناخواه پیشرفت 
می کرد، همانطور که بعد از شوک حضور سهراب بختیاری زاده هم آن اوایل آبی ها 
مختصر تکانی خوردند. بعد نوبت به پیتسو موسیمانه رسید که انتخاب خوبی است؛ 
یک مربی رزومه دار و زحمتکش که عطش و اشــتیاقش برای کار روشن است و به 

همان اندازه هم می شود فهمید که استقلال دارد جلو می رود.
تا الان اینطوری بوده که هر بازی استقلال با موسیمانه، با تیم جواد مقایسه می شد و 
همه می گفتند به به، چقدر شرایط بهتر شده. این اپیدمی کار را به جایی رساند که مثلا 
فلان گزارشگر در دقیقه20بازی می گفت معلوم است که استقلال از نظر بدنی هم 
بهتر شده؛ درحالی که حداقل آن زمان از بازی نمی تواند سنجه خوبی برای پی بردن 

به این موضوع باشد. حالا اما کم کم به سمتی پیش می رویم که استقلال موسیمانه با 
خودش و با توقعات هواداران سنجیده خواهد شد؛ مخصوصا که 2بازیکن جدید هم 
به تیم اضافه شده اند. از این دیدگاه، مثلا نمایش استقلال مقابل گل گهر به ویژه در 
نیمه دوم هرگز نمره قبولی نمی گیرد. این درست که موسیمانه بعد از آن بازی به گل 
نخوردن تیم اشاره کرد، اما حالا استقلال به چیزی فراتر از بهبود وضعیت دفاعی نیاز 

دارد. آنها در هجوم هم باید رگه های روشن تری از پیشرفت را نشان بدهند.
آمار می گوید آبی ها در 3بازی اخیر خود مقابل فولاد، مس کرمان )حذفی( و گل گهر، 
درمجموع 12ضربه داخل چارچوب داشتند که آمار خارق العاده ای نیست، به ویژه که 
یکی از این رقبا هم لیگ یکی بود. نرخ بالای تبدیل شوت به گل، در این چند مسابقه 
و مخصوصا دیدار با فولاد و البته نبرد با الاهلی عربستان به کار استقلال آمده، اما این 
شاید کافی نباشد و لازم است که شاگردان موسیمانه فوتبال تهاجمی تری بازی کنند. 
شاید دیدار جمعه با آلومینیوم اراک، یک فرصت خوب برای مشق کردن این موضوع 
باشد؛ به ویژه که فعلا فشار حضور در کورس قهرمانی هم روی دوش استقلال نیست و 
آنها می توانند راحت فوتبال خودشان را بازی کنند. این دیدار مقابل تیم نهم جدول، 
جمعه از ساعت 16:30آغاز خواهد شد و البته استقلال در این مسابقه روزبه چشمی 

و آرش رضاوند را به دلیل مصدومیت در اختیار ندارد.

استقلال موسیمانه کم کم باید وارد فاز دوم بهبود فنی شود؛ آنها فردا با 
آلومینیوم اراک بازی دارند

چیزیبیشترازگلنخوردن!

توپطلایفیفاتوپطلایفیفاسهموینیسهموینی
ستاره برزیلی رئال که جایزه فرانس فوتبال را از دست داده بود، به عنوان 

بهترین بازیکن سال از نگاه فدراسیون بین المللی فوتبال انتخاب شد

دقیقا یک  ماه و 21 روز پیش بود که وینیسیوس یکی از بدترین روزهای زندگی اش 
را تجربه کرد. او هفتم آبان ماه خودش را آماده ســفر به پاریس می کرد تا در مراسم 
فرانس فوتبال شرکت کند که از طریق باشگاه رئال مادرید مطلع شد توپ طلا به او 
نرسیده و رودی از سیتی آن را برده اســت. پرس و رئالی ها که از این اتفاق عصبانی 
بودند و اعتقاد داشتند با کارشکنی های یوفا این جایزه به ستاره اسپانیایی سیتی 
رسیده، نه تنها اجازه سفر وینی به پاریس را ندادند بلکه هیچ نماینده ای از این باشگاه 
در مراسم حاضر نشــد. البته فقط این رئالی ها نبودند که ادعا می کردند توپ طلای 
وینی دزدیده شده؛ چراکه او فصلی رویایی را با تیم باشگاهی اش پشت سر گذاشته 
و علاوه بر فتح لیگ قهرمانان، لالیگا را هم برده بود. در مقابل عده ای هم بودند که از 
جایزه نبردن وینی خوشحال شدند؛ عده ای که آنها هم تأکید داشتند ستاره برزیلی از 
لحاظ فوتبالی بهترین بازیکن سال بوده اما به رفتارهای او داخل زمین انتقاد داشتند 
و وینی را مستحق دریافت توپ طلا نمی دانستند. به هر حال داستان توپ طلا و اتفاق 
قبل و بعدش به بدترین شکل ممکن برای وینی جونیور تمام شد اما پس از گذشت 
حدود 50 روز ستاره برزیلی برنده جایزه بهترین بازیکن فیفا )THE BEST(  شد تا 
حداقل سال میلادی برای او پایانی خوش داشته باشد. وینسیوس با 48 امتیاز از سوی 
فیفا به عنوان بهترین بازیکن سال انتخاب شد و این بار رودری با 43 امتیاز پشت سر 

او قرار گرفت. جود بلینگام هم با 37 امتیاز در رده سوم این رده بندی ایستاد.

پس از وینی، رودری و بلینگام، رتبه 
چهارم به کارواخال رسیده که او 
هم مصدوم است و دور از میادین 
به سر می برد. یامال، لیونل مسی، 
تونی کروس، ارلینگ هالند، کیلیان 
امباپه، فلوریان ویرتز و فده والورده، 
صاحب رتبه های بعدی در فهرست 
بهترین های فیفا شده اند.

حمایتهواداران
بد نیست نگاهی به سازوکار فیفا برای انتخاب بهترین بازیکن سال داشته 
باشیم. براساس اعلام فدراسیون بین المللی فوتبال، وینی با 4 فاکتور 
به عنوان بهترین بازیکن سال انتخاب شده؛ رأی مربیان تیم های ملی، 
رأی کاپیتان های تیم های ملی، رأی روزنامه نگاران منتخب در سراسر 
دنیا و از همه مهم تر رأی هوادارانی که در ســایت فیفا و نظرســنجی 
این سایت شــرکت کردند. وینی در بخش کاپیتان ها بدجور رودری را 
شکست داده و 244  رأی بیشتر از ستاره اسپانیایی جمع کرده؛ 617 رأی 
به 373 رأی. با وجود این، او در بخش مربیان و رســانه ای ها بازی را به 
رودری باخته اما نه با اختلافی قابل توجه. مربیان تیم های ملی 461 رأی 
به رودری داده اند و این در حالی است که ستاره برزیلی 438 رأی جمع 

کرده؛ به عبارتی 23 رأی اختلاف. 
روزنامه نگاران منتخب هم با اختلاف 

5 رأی رودری را برنــده کردند؛ 543 رأی 
به 538 رأی. نکته جالب توجه زمانی است که به 

رأی هواداران می رسیم؛ جایی که وینی با اختلافی نجومی 
رودری را مغلوب کرده و توانسته جایزه سال فیفا را ببرد. در بخش 

هواداران بیش از یک میلیون و 147 هزار رأی برای وینی به ثبت 
رسیده و این در حالی است که رودری فقط 264 هزار رأی جمع 
کرده است. شاید اگر هواداران در انتخاب برنده توپ طلا هم سهم 

داشتند، الان وینی آن جایزه را به خانه برده بود.

واکنشبرنده
وینی پس از اینکه توپ طلا را نگرفت، مدعی شــد بیشــتر تلاش 
می کند تا روزی به این جایزه برســد اما حالا بعد از گرفتن جایزه 
بهترین بازیکن ســال فیفا، صحبت هایی  به زبان آورده که خیلی ها 
را تحت تأثیر قرار داده است. ســتاره برزیلی مادرید بعد از دریافت 
جایزه گفته است: »نمی دانم باید چه بگویم. در کودکی رویای دیدن 
چنین روزی را هم نداشتم. علاوه بر توانایی هایم، اینکه از محله ای 
فقیر و پر جرم و جنایت به اینجا رســیدم، برایم ارزشمند است. از 
همه، رئال مادرید و فلامنگو تشکر می کنم. مایلم مدت طولانی در 

رئال بمانم.«
ستاره برزیلی پس از پایان مراسم در صفحه شخصی اش در شبکه های 
اجتماعی هم نوشت: »آمدم، دیدم و فتح کردم. اینها را برای پسر بچه 

دیروز می نویسم که با شــوق برنده شدن اسطوره هایش در 
مراسم اینچنینی جشن می گرفت. حالا زمانش فرا رسیده؛ 
زمان من برای نامیده شدن به عنوان بهترین بازیکن جهان. 
برای رسیدن به این جایگاه خیلی جنگیدم. می خواستند 
مرا ضعیــف جلوه دهند امــا نتوانســتند و نمی توانند. 
هیچ کس حق ندارد بگوید چه کار  کنم و چه بگویم. وقتی 
در سائوگونچالو بزرگ می شــدم، کسی به من توجه 
نمی کرد و در حال بلعیده شدن بودم. به خاطر خودم 
و خانواده ام پیروز شدم؛ برای فلامنگو، رئال مادرید، 
صدها هم تیمــی ام  و مشــوق ها و همراهانم. از همه 

متشکرم.«

حمایترئیسآینده
انتخاب وینی به عنوان بهترین بازیکن ســال فیفا با واکنش های مثبتی از ســوی برزیلی ها همراه بوده است. رونالدو نازاریو 
که قرار است به عنوان رئیس فدراســیون برزیل فعالیت کند، یکی از برزیلی هایی است که برای وینی دست به قلم شده و در 
صفحه شخصی اش نوشته است: »وینیســیوس جونیور، یعنی حداکثر احترام. این جایزه به درستی به وینیسیوس رسید و 
معنایش فراتر از نقش کلیدی او در مسابقات و آمار خارق العاده اش بوده است. استعداد او برای بردن این جایزه کفایت می کرد 
اما قدرت او فراتر از زمین فوتبال به نظر می رسد. ما درباره یکی از ارزشمندترین بازیکنان فعلی صحبت می کنیم که قربانی 
حملات نژادپرستانه پرشمار شده. او نماینده چند وینیسیوس گمنام اســت؟ چند قربانی در جاهای دیگر سهیم هستند؟ 
وینی نماد استقامت نام دارد و پیشگام مبارزه علیه نژادپرستی در فوتبال شده و در این ماجرا مجازات نشدن مسببان به اندازه 
حملات خطرناک جلوه می کند. آنها که سکوت می کنند، نژادپرستی کمتری ندارند. نادیده گرفتن از سوی مسئولان، فرهنگ 
بی احترامی نسبت به سیاهپوستان را تقویت می کند. دوســت من، آنها تلاش کردند تو را محو کنند. تفریح کردی. بهترین 

بازیکن جهان سیاهپوست و برزیلی است.«

یــس  کر
رونالــدو که خــودش 2 بار 

جایزه بهترین بازیکن ســال فیفا را 
برده، به عنوان کاپیتان پرتغال در نظرسنجی 
شرکت نکرد و به نوعی این مراسم را تحریم 
کرد. برناردو سیلوا به عنوان کاپیتان تیم ملی 
پرتغال بهترین ها را انتخاب کرد و مشخص 

نیســت چرا رونالدو تصمیم گرفته 
وارد بازی فیفا نشــود.

لا  حا
که صحبت از رونالدو شد، 

شاید خیلی ها دوست داشته باشند 
بدانند مسی به چه نفراتی رأی داده است. 
براساس فهرستی که فیفا در اختیار رسانه ها 
قــرار داده، لامین یامال، انتخاب اول مســی 
بوده و امباپه هم انتخاب دوم او بوده است. 

کاپیتان تیم ملی آرژانتین نام وینی را 
در جایگاه سوم قرار داده.

بدنیستنگاهیهمبهرأی
سرمربیوکاپیتانتیمملی

داشتهباشیم.امیرقلعهنوییکه
درتیمملیخیلیکمبهجوانها
میدانمیدهدوبابتهمین

موضوعحسابیموردانتقادقرار
گرفته،یامال17سالهرابهعنوان
بهترینبازیکنسالانتخاب

کردهوپسازاینستارهبهوینی
ورودریرأیدادهاست.برخلاف
ژنرال،جهانبخشکههمیشه
عنوانکردهرئالیاست،رأی
اولشرابهوینیدادهوپساز
اینستاره،رودریوکارواخالرا

قراردادهاست.


